
PSYCHOMETRICS CANADA LTD.
7125 – 77 Avenue
Edmonton AB T6B 0B5 Canada 

Free-call: 1-800-661-5158
Tel: (780) 469-2268
Fax: (780) 469-2283

WWW.PSYCHOMETRICS.COM

Psychometrics assessment sites are designed for ease of use and all administrators of a site have access to private 
information for all past, current and future users.  This information may include contact information and personal reports.  
Safeguarding and proper use of this confidential information is the responsibility of all site administrators.

“I understand the privacy considerations outlined above and authorize Psychometrics Canada to add the following 
administrator(s) to the site: http://                                               .psychometrics.com: “

Votre site Psychometrics est conçu pour une facilité de fonctionnement et d’accès. Tous les administrateurs d’un site 
Psychometrics ont accès aux données privées de tous les utilisateurs dans le portail. Ces données contiennent des 
informations personnelles, dont: numéros de téléphone, courriels, rapports  personnalisés, etc.  La protection de ces 
données et la confidentialité est la responsabilité de tous les administrateurs du portail Psychometrics.

"Je comprends les détails de cette entente et j’autorise l’ajout des administrateurs suivants pour partager 
le portail  http:/                                            .psychometrics.com/ : “
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  Privacy Agreement - adding new administrators

Entente relative à l’ajout d’administrateurs sur votre site Psychometrics


